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Valmistelija Hallintojohtaja Antti Kinnunen, antti.kinnunen@juva.fi, puh. 0400 121 261 
   
Päätös Kunnanvaltuusto päätti antaa valtuustoaloitteen kunnanhallituksen 

valmisteltavaksi. 
 

Selostus Valtuutettu Ari Rautio esitti SDP:n valtuustoryhmän ja KD:n 
valtuustoryhän yhteisen valtuustoaloitteen Opasteet liikuntapaikoille. 

 
 Valtuustoaloitteessa todetaan seuraavaa: 
 
 ”Juvan kunta tunnetaan loistavista liikuntapaikoistaan. Kunta on 

panostanut niihin kiitettävästi, ja kuntoilureittejäkin on jokaisen 
makuun. Jostakin syystä opastus liikuntapaikoille ja -reiteille on 
hoidettu huonosti. 

 
 Viimekesäisen kausiasukastapaamisen yksi suurimmista ongelmista 

tuntui olevan se, etteivät kesäasukkaat osanneet liikuntapaikoille. He 
olivat kyllä kuulleet, että Juvalla on kuntoportaat (Ramin rappuset), 
mutteivät tienneet, missä ne sijaitsevat. 

 
 Talviaikaan hiihtelijä saa usein kehuja ulkopaikkakuntalaisilta 

vastaantulijoilta hyvin hoidetuista laduista. Kehumisen jälkeen 
kysytään usein, että mihin latu johtaa ja miten pitkä reitti on. 
Ulkoilureitit on siis merkitty heikosti tai jätetty kokonaan 
merkitsemättä. 

 
 Vaikka ymmärtää, ettei tätä asiaa ole jo hoidettu. Mutta, kun ei ole, 

niin esitämme, että Kaarihallin luo rakennetaan ISO infotaulu ja 
jämäkät viitat matkoineen reittien varsille. Selkeät opastetaulut 
tarvitaan muillekin reittien lähtöpaikoille. Hangessa repsottavat 
puolen neliön muovilätkät eivät riitä.” 

 
 


